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Punkt Referat 

1. Godkendelse af referat Referat godkendt 

2. Nyt fra elevråd 

-Herunder UMV 

Elevrådet er gået i gang med at udfærdige den lovplig-

tige Undervisningsmiljøvurdering, der skal fremgå af 

skolens hjemmeside. 

Elevrådet har holdt julekonkurrence omkring vindues-

pynt. Der var præmier til de bedst pyntede klasser. 

Skolefest for overbygningen planlægges med ’escape-

room, Slappuk og konkurrencer’ 

Der har været møde i fælleselevrådet. 

Temaet i år er mere opmærksomhed på undervisning 

uden for klasselokalet. 

Der er bliver i øjeblikket arbejdet med undervisnings-

miljøvurderingen på skolen. Vurderingen kan ses på 

hjemmesiden, når vi er færdige. 

3. Nyt fra formanden Der har været generalforsamling i Skole og Forældre. 

Micheal Riber er genvalgt som lokal formand. 

’Sammen om skolen’ kører fortsat, og er kommet med 

input til specialundervisningsanalysen.  

Der har været fælles dialogmøde omkring fællesska-

ber. 

Der er valgt ny landsformand for Skole og forældre.   

 

4. Nyt fra skolen 

- Herunder personale 

 

Østre Skole ligger i toppen af landet hvad angår karak-

tereløft sammenholdt med socioøkonomi. Det er vi ret 

stolte af: 

Hvor dygtige er skolerne i din kommune til at forbedre 

elevernes faglige niveau - se listen her | CEPOS 

 

Jane M. Madsen er ansat på skolen. I første omgang lø-

ser hun opgaver i Flex. 

Philippa Ø. Knudsen er ansat frem til sommerferien i 

SFO’en. 

Marie Graversen er ansat i vikariat for Anne Sophie på 

mellemtrinnet. 

Steffan F. Huss er startet i praktik i indskolingen. 

Der er fuld gang i julemåneden. Vi har haft juleklippedag, 

sunget julen ind og pyntet op. 

Den 13.12. er der Luciaoptog, og vi holder juleafslutning 

d.20.12. 

Vi har haft terminsprøver på skolen. 

Der er afholdt høringsmøder i Flex. 

Vores afgangselever er tilmeldt sommerens prøver i et 

nyt system, der hedder Topas. 

https://cepos.dk/artikler/hvor-dygtige-er-skolerne-i-din-kommune-til-at-forbedre-elevernes-faglige-niveau-se-listen-her/
https://cepos.dk/artikler/hvor-dygtige-er-skolerne-i-din-kommune-til-at-forbedre-elevernes-faglige-niveau-se-listen-her/


Der har været brandsyn. FE forestår opgaven, men det 

foregår i samarbejde med skolens ledelse. Der var kun få 

bemærkninger til Østre Skole, og de udbedres. 

Der har været infomøde for de kommende sportstalent 

elever. Det har fået god feedback, og der var mange inte-

resserede. 

I SFO’en er der nedsat et SFO-råd, hvor eleverne ind-

drages i indholdet i SFO’en. Månedskalender og aktivi-

teter for de største tages med på SFO- møde. 

Kommende skoleintroelever har været forbi til folke-

skolernes dag. Der er pt. tilmeldt 24 nye elever.  

Skolen arbejder i øjeblikket med et projekt, der pri-

mært omhandler indskoling og mellemtrin. Bestyrel-

sen kom med input til punktet. Mere information føl-

ger.    

5. 33 initiativer 

- karakterer 6. + 7. årgang 

 

Ledelsen har været til møde med forvaltningen. Der er 

en del ting, som vi mangler at få svar på. 

Bestyrelsen anbefaler ikke karakterer på 6. og 7. år-

gang.  

6. Din Skole Lyst, læring og fællesskab er de nye fællesværdier på 

folkeskoleområdet i Thisted Kommune. Skolens lokale 

værdier og initiativer er underlagt den paraply. 

7. Principper? Skolens principper samles, og der dannes overblik. Vi 

vil fremad vende principperne en ad gangen ved de 

kommende bestyrelsesmøder. 

8. Byggeri opf.  Vi er næsten i mål med centralgangen. Der bliver af-

holdt indvielse før jul. vi afventer vægpynt. 

9. Økonomi SØ gennemgår budgettet og det forventede årsregn-

skab. 

10. Punkter til næste møde Principper.  

Lejrskoler. 

11. Evt. Bestyrelsen diskuterede skoleskak og muligheder for 

dette. 

  

Der vil blive serveret mad til mødet. 

  

Bestyrelsens sammensætning:  

• Formand: Michael Riber Jørgensen. Næstformand: Christina Lemvigh Dyrehauge. 

• Louise Vandet, Pernille Grabowski, Camilla Pedersen Lørup, Trine Dichmann og Mette 

Hovn Hovard 

• Suppleanter: Pernille Vestergaard Jensen.   

• Medarbejderrepræsentanter: Mette Lyhne og Peter Olsen  

• Elevrådsrepræsentanter: Maria Luxhøj Hvass (9.c) Bertram Dichmann (7.c) og Magnus 

Vegeberg Linnemann (7.c) 

• Skolens ledelse: Anita Kirk Andersen, Nicolai T. A. Jensen og Søren Østergård  

 

 

Afbud: Bertram, Pernille G., Peter O. Anita 

  

  

  

  

 

 

 



 

 

 

 
 


